
WADENSJÖ BYAGILLE
Styrelsemöte måndagen den 19 augusti 2024

Närvarande: Cecilia Nordin Persson, Eva Klang, Maria Roos, Sofia Qvarnström, Per Magnuson

1. Cecilia hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Per utnämndes till sekreterare. 

2. Dagordningen fastställdes med ett par tillägg.

3. Föregående mötesprotokoll har varit utskickat. Protokollet godkändes.

4. Rapporter
a. Patrik lämnade, via mail följande rapport:
Saldo på kontot: 61761,35 kr
46 medlemmar, 18750 kr i medlemsavgifter.
Uthyrning stugan just nu uppe i 4500 kr om jag är uppdaterad.
Elavtal löper ut våren 2025 – vi avvaktar med att bestämma om det ska förlängas eller 
leverantör ska bytas. Nu har vi Kraftringen. EON är nätägare.

b. Föreningen har numera ett tält, ett tält vi fått överta från Mats Andersson. Till tältet finns 
även några bänkar och bord. Vi kommer att hyra ut tältet för 1000 kr/3 dygn. Tältet, 
bänkarna och borden finns i förrådet i byastugan. När vi fått mått med mera lägger vi ut 
tältet på hemsidan för uthyrning. Tältet hyrs ur till Vadensjöbor och 

c. Hemsidan är uppdaterad med Vadensjöloppet på förstasidan. Några små justeringar 
noterades. Per verkställer. Preliminärt program redigeras.

d. Rubriken Mötesplats Vadensjö byts till Byastugan.
Eva har en lista med åtgärder som vi måste göra framöver.
Ventilationen i förrådet har blivit bättre men bör förbättras så att vi blir av med fukten. 
Varmvattenberedaren är en källa till fukt. 
Avloppet som måste åtgärdas diskuterades. Sofia tar fram en plan och budget.
Dörrstoppar sätts upp i helgen.
C-G och Monica Andersson har en del prylar som tillhör byastugan. Vi hämtar vid lämpligt 
tillfälle.
Hans kommer att bistå med grus/makadam till att fylla mellanrummet mellan altan och 
gräsmatta.
Evas lista bifogas protokollet.

e. Inga övriga rapporter

5. Inga skrivelser inkomna.

6. a. Inga aktiviteter genomförda sedan senaste styrelsemötet.

b. Efter Vadensjöloppet, 25/8, avgörs WM i golf, Vadensjömästerskapen med samkväm i 
byastugan 31/8. Dessa två aktiviteter organiseras inte av oss i styrelsen. Under loppet 
kommer det att vara en mindre marknad, vi kan ställa upp med ett loppisstånd för att få in 
lite pengar.
1/9 är det planerat med en Barnloppis vid lekplatsen. Osäkert om det blir av. Cecilia pratar 
med Clara.
14/9 arrangerar vi Vadensjödagen. Knut Nordstrand är vidtalad, kommer att prata om det 



gamla Vadensjö. I övrigt fika, korvgrill mm
25/10, en fredagkväll, aw, ordnar Per ett Quiz. De som deltar tar med egen mat och dryck.
31/10, Halloween. Samling i byastugan för ansiktsmålning och sedan bus och godis i 
stugorna.  
17/11 blir det kransbindning. Gun-Britt är vidtalad. Sofia ansvarar.
Lucia, förhoppningsvis med större intresse i år än i fjol. Karin vidtalas.

Allmänt om våra aktiviteter. Framförhållningen bör bli bättre. Posters och flyers för 
annonsering och Facebook mm. Mycket är bra men vi kan bli bättre. Ansvarig ser till att vi 
är tillräckligt många som fixar det som ska till. Fixa fika mm, diska, städa etc.

7. Övriga frågor
Vår försäkring går ut i februari 2025. Länsförsäkringar tar 7.000 kr för att försäkra vår 
byastuga. Folksam har ett annat bud, men vi osäkra på vad skillnaden är mellan dessa två 
företags premier. Vi utreder frågan ytterligare.
Per har noterat att byastugan används av kyrkobesökare, främst för att använda WC. Det är 
vid förrättningar, begravning mm. Vi måste få veta när byastugan används så att det inte 
kolliderar med vår uthyrning. 
Eva talar med ansvarig vid kyrkoförvaltningen i stan.

8. Följande datum för möte i höst/vinter fastställdes.
23/9,  21/10,  18/11,  december inget möte,  13/1. 

9. Cecilia tackade för ett gott genomfört möte och avslutade.

Vid protokollet Justeras

Per Magnuson Cecilia Nordin Persson


